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Uw brief van: -

Op voorstel van de heer Van Hijum (CDA) heeft de commissie Financiën besloten u te verzoeken 
om een brief waarin u toelicht wat u precies heeft bedoeld met uw oproep over kredietverlening door 
banken. Tevens wordt u verzocht de Kamer te laten weten hoe u de forse krimp van het uitstaande 
krediet aan het bedrijfsleven (in het bijzonder de kredieten kleiner dan € 250.000) en het hoge 
afwijzingspercentage van MKB-kredieten (45%) beoordeelt. Tenslotte wordt u verzocht om een 
overzicht van de instrumenten en/of voorschriften die de Nederlandsche Bank heeft uitgevaardigd 
richting banken om "excessieve kredietverlening" tegen te gaan.

Ter informatie is het voorstel van de heer Van Hijum (CDA) aan de commissie Financiën als bijlage bij 
deze brief gevoegd (zie hieronder).

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Financiën,

R.F. Berck



Tweede Kamer der Staten-Generaal
Postbus 20018
2500 EA Den Haag

T. 070-3182211
E. cie.fin@tweedekamer.nl

Bijlage

Van: Hijum van Y.J. 
Verzonden: woensdag 8 oktober 2014 8:54
Aan: Duisenberg, P.; Berck R.F.
Onderwerp: Schriftelijke procedure

Geachte voorzitter, beste Pieter,

Gisteren heb ik namens de CDA-fractie vragen gesteld aan de staatssecretaris van Financiën over 
uitspraken van de minister van de Financiën inzake kredietverlening door banken. De staatssecretaris 
gaf als antwoord dat de minister met zijn zorgen over excessieve kredietverlening doelde op de 
situatie van vóór de financiële crisis. Hij erkende tevens dat het MKB momenteel juist wordt geremd 
door een krimpende kredietverlening.

Vanmorgen liet de minister echter op BNR weten dat hij geen woord terugneemt van zijn interview 
en banken oproept om ook nu terughoudend te zijn. Dit vind ik hoogst opmerkelijk en het roept de 
vraag op wat nu de officiële kabinetslijn is. Daarom stel ik langs deze weg voor om een brief te 
vragen aan de minister van Financiën, waarin hij toelicht wat hij nu precies heeft bedoeld met zijn 
oproep. Ook wil ik graag weten hoe hij de forse krimp van het uitstaande krediet aan het 
bedrijfsleven (in het bijzonder de kredieten < € 250.000) en het hoge afwijzingspercentage van MKB-
kredieten (45%) beoordeelt. In april noemde het kabinet deze cijfers namelijk nog "zorgelijk". 
Daarnaast zou ik de minister willen vragen om een overzicht te geven van de 
instrumenten/voorschriften die DNB heeft uitgevaardigd richting banken om "excessieve 
kredietverlening" tegen te gaan.

Met vriendelijke groet,
Eddy van Hijum


